
    

ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

CPLL 2022/2
Sessió plenària 6/02/2023

Consell del Poble de Llerona

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 6 de febrer de 2023

Durada Des de les 20:30  fins les 21:07 hores

Lloc Consell del Poble de Llerona

Presidida per Montse Vila Fortuny

Secretària delegada Vanessa Cornadó Bausà

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Nom i Cognoms Hi assisteixen

Montse Vila Fortuny, presidenta SÍ

Marina Ginestí Crusells, vocal Sí

Imma Ortega Martí, vocal SÍ 

Carles Vila Fortuny, vocal No

Josep Pujol, vocal Sí

Isidre Roquerias Cassà, vocal No

Marta Camps Viñolas, vocal SÍ

Ruben Aguilera  Agustí, vocal Sí

Pilar Donadeu, vocal No

Marta Moliné, vocal Si
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Vanessa  Cornadó Bausà, secretària delegada Si

Una  vegada  verificada  la  constitució  vàlida  de  l’òrgan  per  part  de  la  Secretària
delegada, la Presidenta dona la benvinguda a les persones assistents i obre la sessió
amb els assumptes inclosos en l’ordre del dia.

1. Aprovació, si escau,  de l'acta de la sessió anterior

Entregada l’acta CPLL/2022/1 la qual correspon a la sessió ordinària del dia 2 de
gener de 2023 a les persones que componen l’òrgan, juntament amb la convocatòria,
es sotmet a la consideració dels membres de l’òrgan la seva aprovació, motiu pel
qual la Presidenta pregunta si hi ha alguna observació a formular pel que fa al seu
contingut.

No havent observacions al respecte es procedeix a la seva aprovació per tres (3) vots
a  favor,  zero  (0)  en  contra  i  una  (1)  abstenció.  Arribats  a  aquest  punt,  tres  (3)
persones no intervenen en la votació atès que en el moment de fer-ho no hi són
presents. 

2. Informació de la presidència - Donar compte dels acords de Ple i de JGL,
així cm les resolucions d’interès general o específic de Llerona

La  Presidenta  procedeix  a  donar  compte  dels  diferents  acords  de  Ple,  JGL  i
resolucions que s’han donat d’ençà de la celebració de l'última sessió plenària i que
resultin d'interès general o específic del Consell del Poble de Llerona:

PLE

Ple ordinari 26/01/2023

 Aprovada - Proposta de ratificació del Decret número 2022-3270, de data 22
de desembre, en què es resol aprovar el contingut i la signatura del conveni
de col·laboració entre la Generalitat de Catalunya mitjançant el Departament
d’Igualtat  i  Feminismes  i  l’Ajuntament  de les  Franqueses  del  Vallès  per  a
l’impuls de les polítiques de promoció de la igualtat i els feminismes per al
període 2022-2025

 Aprovada - Proposta d’aprovació provisional de l’ordenança fiscal reguladora
de  la  taxa  per  la  prestació  de  serveis  relacionats  amb  els  animals  de
companyia  i  per  concessió  de  llicències  per  a  la  tinença  d'animals
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potencialment perillosos per a l'exercici 2023

 Aprovada  -  Proposta  per  a  la  incoació  d’expedient  sancionador  per
presumptes infraccions de la llei  10/1999, de 30 de juliol,  sobre la tinença
d’animals potencialment perillosos

 Aprovada - Proposta d’aprovació de la modificació i la pròrroga del contracte
per a la gestió del servei públic de manteniment, conservació i neteja del verd
urbà i àrees de jocs de les Franqueses del Vallès

 Aprovada - Proposta d'aprovació del conveni per a la millora dels serveis de
transport de viatgers per carretera a Granollers, Canovelles, les Franqueses
del Vallès i la Roca del Vallès per al període comprès entre l’1 de gener i el 31
de desembre de 2023

 Aprovada  -  Moció  que  presenta  el  grup  municipal  dels  Socialistes  de
Catalunya - Candidatura de Progrés, i aprovada per Junta de Portaveus en
sessió del dia 19 de gener de 2023, per l'educació inclusiva 

 Aprovada - Moció que presenta el grup municipal Imagina Esquerra en Comú
- Acord Municipal, i aprovada per Junta de Portaveus en sessió del dia 19 de
gener de 2023, a favor de l'assignació del 25% del pressupost autonòmic de
salut a l'atenció primària

JUNTA DE GOVERN LOCAL

JGL 19/01/2023

 Expedient  7284/2022.  Llicència  o  Autorització  Urbanística.  Proposta  de
concessió de llicència urbanística per a legalització d’una piscina descoberta
d’ús  privat  a  la  parcel·la  amb emplaçament  al  carrer  de  Marià  Màrgens  i
Gibert,  2,  de  la  urbanització  Can  Baldich,  referència  cadastral
1518525DG4111N0001PD, de les Franqueses del Vallès

 Expedient 3868/2017. Aprovació de Projecte d'obra ordinària.Proposta relativa
a la tramesa d’al·legacions al Projecte de construcció de duplicació de via,
Línia R-3 de Rodalies (Barcelona). Tram: Parets del Vallès – La Garriga. Via i
Electrificació. Expropiacions.

JGL 26/01/2023

 Expedient 6394/2022. Activitats o Cursos (Organització o Inscripció). Proposta
d'autorització  del  pas  de la  37a edició  de la  Mitja  Marató  Granollers-  Les
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Franqueses - La Garriga, el proper 5 de febrer de 2023

 Expedient  272/2023.  Llicència  o  Autorització  Urbanística.  Proposta  de
concessió de llicència urbanística per a les obres de construcció d'una piscina
descoberta d’ús privat amb emplaçament a la parcel·la situada al carrer de
Marià Margens i Gibert,  12 de la urbanització Can Baldich, amb referència
cadastral  1518520DG4111N0001AD,  al  terme municipal  de les Franqueses
del Vallès

 Expedient  277/2023.  Llicència  o  Autorització  Urbanística.  Proposta  de
concessió  de  llicència  urbanística  per  a  la  construcció  d’una  piscina
descoberta d’ús privat amb emplaçament a la parcel·la situada al carrer del
Cabal,  3,  de  la  urbanització  els  Gorgs,  amb  referència  cadastral
2028803DG4122N0001SA, al terme municipal de les Franqueses del Vallès

3. Informació de la presidència – Donar compte del Registre d’Entrada del
Consell del Poble de Llerona durant el mes de gener de 2023

Pren la paraula la Presidenta per donar compte del registres d’entrada del Consell del
Poble de Llerona fins al dia de la sessió plenària.

4. Informació de la presidència – Donar compte de l’estat de seguiment de 
les qüestions plantejades en anteriors sessions del Consell de Poble de 
Llerona

Pren la paraula la Presidenta, qui informa de l’estat de seguiment de les qüestions
plantejades a  la  última o  últimes sessions plenàries,  advertint  que no s’ha pogut
avançar massa tenint en compte les vacances i les baixes del personal:

 Pel que fa a la  sol·licitud d’un pas de vianants  a la  carretera BV-1433,  la
Presidenta informa que no han rebut  resposta per part  de la Diputació de
Barcelona, pel que continuarà insistint.

 Pel  que  fa  a  l’asfaltat  del  carrer  Delta  i  l’arranjament  de  la  passera,  la
Presidenta informa que continua sense obtenir  resposta per  part  de l’Àrea
d’Obres i Serveis.

 Pel  que  fa  a  l’estudi  dels  ponts,  la  Presidenta  informa  que  s’ha  tornat  a
traslladar  dit  assumpte a  l’Àrea d’Obres  i  Serveis  recalcant  la  importància
d’aquest tema i encara no ha obtingut resposta.
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 Pel que fa a les fotografies que el senyor Isidre Roqueries va aportar i que
evidenciaven el mal estat del carrer de Dinamarca, la Presidenta informa que
l’Àrea d’Obres i Serveis va procedir a la neteja de la pols existent,  restant
pendent treure el sac de runes o deixalles existent.

 Pel que fa a la poda de les moreres del Casal de la gent gran de Llerona, la
Presidenta informa que es va efectuar una poda pels voltants de Nadal i que
està previst efectuar una poda en verd per evitar la caiguda de fulles.

 Pel que fa al rètol del Casal de la gent gran de Llerona, la Presidenta informa
que,  traslladat  dit  assumpte  novament  a  l’Àrea  corresponent,  la  cap  de
Comunicació ha posat de manifest que el rètol es troba en fase de producció i
que en breu es col·locarà.  

 Pel que fa a les externalitats negatives que causa l’ús de pirotècnia per part
del restaurant “La Torre del Pla”, la Presidenta informa que s’ha tornat a donar
avís a l’empresa.

 Pel que fa a la resposta de les sol·licituds o instàncies presentades pel senyor
Lluís Riba,  la President  informa que ha reiterat  l’avís a l’Àrea d’Agricultura
perquè en doni resposta. Així mateix, pel que fa a la tanca de fusta de Marata,
la Presidenta informa que trasllada dit assumpte a l’Àrea de Mobilitat per a
què estudiï la millor solució al respecte, si escau.

 Pel que fa a la  senyalització d’algunes masies,  la  Presidenta informa que,
independentment del projecte de senyalització de camins que s’està duent a
terme, es sol·licitarà pressupost per reposar els pals que manquin.

 Pel que fa a la problemàtica de visibilitat que suposa la nova ubicació dels
contenidors de can Pous de Baix i  la instal·lació d’una caixa metàl·lica de
bombeig d’aigua,  la  Presidenta informa que ha traslladat  novament aquest
assumpte a l’Àrea d’Obres i Serveis perquè valori la instal·lació d’un mirall.

 Pel que fa a les externalitats negatives que causa la instauració d’un sistema
de recollida de residus porta a porta a la Garriga, la Presidenta informa que va
parlar  amb  l’alcaldessa  d’aquest  municipi,  qui  va  posar  de  manifest  les
diverses  campanyes  de  sensibilització  que  porten  a  terme  en  la  matèria,
instant a denunciar qualsevol acte incívic que es detecti.

 Pel  que  fa  als  estatuts  i  reglament  del  Consell  del  Poble  de  Llerona,  la
Presidenta informa que s’ha sol·licitat a l’Àrea de Secretaria que traslladi  els
estatuts de l’any 1995 a l’Àrea de Participació.

 Pel que fa al pla de sequera, la Presidenta informa que ha traslladat novament
dit assumpte a l’Àrea d’Obres i Serveis perquè informi al respecte.
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 Pel que fa als fanals dels Gorgs, la Presidenta informa que ja està solucionat. 

 Pel que fa al criteri emprat per realitzar la poda i la casuística detectada amb
la  bufadora,  la  Presidenta  informa que ha traslladat  dit  assumpte a  l’Àrea
d’Obres i Serveis perquè informi al respecte.

 Pel que fa a una possible batuda de senglars al torrent de Santa Margarida, la
Presidenta informa que ha trasllat dit assumpte a l’Àrea d’Agricultura  perquè
informi al respecte.

5. Informació de les entitats

La Presidenta pregunta a les entitats si tenen quelcom per preguntar o comunicar.

 Pren  la  paraula  la  senyora  Imma  Ortega,  representant  d’IEC  Imagina
Esquerra en Comú, qui pregunta si s’ha valorat la possibilitat proposada pel
grup municipal de Ciutadans en un Ple  consistent en connectar el carrer de
França amb el polígon industrial de l’Ametlla del Vallès. La Presidenta informa
que aquest assumpte l’ha de valorar en tot cas l’Àrea de Mobilitat, qui aposta
per fer-ho en tot cas pel carrer de Finlàndia. 

Acte seguit, pregunta en quin punt es troba la xarxa de telecomunicacions. La
Presidenta informa que de moment no hi ha cap persona que s’hagi postulat
per fer la tasca de coordinació com la qual s’ha dut a terme a Marata.
 
Així mateix, pregunta en quin punt es troba la instal·lació d’aparells de control
de l’aire. La Presidenta informa que traslladarà dit assumpte a l’Àrea de Medi
Ambient.

Finalment, pregunta en quin punt es troba el tema de les plaques solars i com
es va de “tempos”. La Presidenta informa que el termini finalitza al juliol i que
s’està treballant al respecte.

 Pren  la  paraula  el  senyor  Rubén  Aguilera,  representant  del  Club  Esportiu
Llerona, qui posa de manifest que segueixen amb l’activitat normal de lligues i
escalfant motors per la propera calçotada que organitzen.

 Pren la paraula la senyora Marina Ginestí, qui, com a regidora de l’Àrea de
Cultura,  recorda  que  el  dia  24  de  febrer  és  l’últim  dia  per  sol·licitar  les
subvencions ordinàries anuals d’enguany.

 Pren la paraula la senyora Marta Camp, com a representant de l'Associació
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de  veïns  dels  Gorgs  i  Santa  Digna,  qui  insta  a  què,  tot  i  que  es  troba
senyalitzat, es posi solució a l’esvoranc qui hi ha prop del pas de vianants. 

 Pren la paraula el senyor Josep Pujol, en representació de l'Associació Toc-
Toc Teatre de Llerona, qui informa que, a més de les actuacions previstes a
Bellavista i a Santa Coloma de Farners durant el mes de febrer, actuaran a La
Garriga el dia 15 d’abril. 

6. Informació de la presidència – Donar compte, si escau, d’assumptes 
sobrevinguts

No n’hi ha.

7. Informació de la presidència – Donar compte de l’agenda del mes de 
febrer de 2023

Pren la paraula la Presidenta, qui informa de l’agenda del mes de febrer de 2023.

Precs i preguntes

 Pren la paraula el senyor Albert Puig,  qui pregunta per la instal·lació d’un mirall
a can Ferran reiterant que els xiprers de can Pericas, per la seva envergadura,
dificulten molt la visibilitat. La Presidenta informa que no s’instal·len miralls en
camins privats i que traslladaran l’assumpte d’una possible poda o arranjament
dels xiprers a l’Àrea d’Urbanisme.

Així mateix, fa avinent que per la zona s’està instal·lant la fibra de Goufone. 

 Pren la paraula el senyor Josep Pujol, qui fa avinent el problema que suposa
que no es recullin totes les ampolles d’aigua que llencen els corredors durant la
Mitja Marató.  La Presidenta informa que, havent parlat amb l’organització de
l’esdeveniment, els han comunicat que disposen d’una empresa de neteja per
aquesta finalitat. No obstant aquest fet, personal del Patronat Municipal d’Es-
port ha efectuat una neteja.

No havent més preguntes ni assumptes a tractar, la senyora PRESIDENTA aixeca la
sessió a les 21:07 hores, de la qual estenc aquesta acta
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